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Abstract (en)
[origin: CN209263463U] The utility model relates to a door (3, 4) for a household refrigeration appliance (1). The utility model relates to a motor
vehicle body (1) having a plate-like main body (5, 9) and a cover plate (6,10) that is separate from the main body (5, 9), wherein the cover plate (6,
10) is detachably arranged on the base body (5, 9) and partially covers the outer side (8, 14) of the base body (5, 9) fromthe front side, and wherein
a separate, planar and compressible filling element (35) is arranged on the inner side (32) of the front plate (7, 11) of the cover plate (6, 10). The
utility model also relates to a household refrigeration appliance (1).

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft eine Tür (3, 4) für ein Haushaltskältegerät (1), mit einem plattenartigen Grundkörper (5, 9), und mit einer zum Grundkörper (5,
9) separaten Abdeckplatte (6, 10), die an dem Grundkörper (5, 9) zerstörungsfrei lösbar angeordnet ist und welche frontseitig eine Außenseite (8,
14) des Grundkörpers (5, 9) bereichsweise abdeckt, wobei an einer Innenseite (32) einer Frontplatte (7, 11) der Abdeckplatte (6, 10) ein separates,
flächiges und zusammendrückbares Füllelement (35) angeordnet ist. Die Erfindung betrifft auch ein Haushaltskältegerät (1).
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